Laboratory named after Dr Ng Wing-hong

實驗室以伍永康博士命名



PolyU named the laboratory for sustainable city after Dr Ng Wing-hong who is one of the first alumni of the then Government Trade School, the earliest predecessor of PolyU. The Laboratory for Sustainable City is established to provide information infrastructure for examining the sustainable development of Hong Kong at the building and city level.

理大以最早的前身香港官立高級工業學院第一屆畢業生伍永康博士之名命名「伍永康實驗室 - 可持續城市發展」。該實驗室的設立旨在提供高科技資訊平台,探討本港的可持續建築發展及城市規劃。◆

Classroom named after Mr Clement Cheuk

教室以卓善章先生命名

PolyU named a classroom after Executive Director and Chairman of 3 Wells Watch Industries Group Mr Clement Cheuk and Executive Director Mrs Corona Cheuk, for their generous donation to support the University's future development.

理大為答謝三井集團有限公司執行董事兼主席卓善章先生及執行董事卓歐靜美女士慷慨捐款支持大學的未來發展,將一間教室命名為「卓善章教室」。◆



Spanish flavour at fund-raising gala

「璀璨西班牙」慈善晚宴





On 29 October 2013, the University staged a fundraising dinner at its teaching and research hotel – Hotel ICON. Themed "Spanish Fiesta", the dinner was part of the reminiscent fund-raising event – "Those Were the Days at Keswick Hall". Bringing together distinguished guests, graduates and friends of PolyU, the event saw a heart-warming reunion in memory of Keswick Hall, the University's landmark dating back to its former era as the Hong Kong Technical College and the Hong Kong Polytechnic. The dinner raised over HK\$5 million and the net proceeds will be used to support the all-round development of PolyU students.

二零一三年十月二十九日,理大假教研酒店唯港薈舉行「璀璨西班牙」慈善晚宴,這是大學「在賈士域堂的那些年」回顧及籌款活動之一,多位社會賢達、校友及理大友好出席支持,一同回味理大前身香港工業專門學院及香港理工學院時期的地標建築物 ─ 賈士域堂。晚會共籌得逾五百萬港元,收益在扣除必要開支後,將悉數用於支持理大學生的全人發展。◆